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Mobiele dodingseenheid  -  Haalbaarheidsstudie

In mijn schriftelijke vraag nr. 211 van 21 november 2022 informeerde ik bij minister van 
Omgeving Zuhal Demir naar de aanpassing van de regelgeving voor mobiele 
slachteenheden. 

Op mijn deelvraag of de specifieke regelgeving met betrekking tot mobiele 
slachteenheden van de Openbare Vlaamse Afvalstoffenmaatschappij (OVAM), het 
Federaal Agentschap voor de Veiligheid van de Voedselketen (FAVV) en de dienst 
Dierenwelzijn al ter beschikking is, antwoordde de minister: “(…) Voor wat betreft het 
aspect Dierenwelzijn kan ik u meedelen dat de bevoegde minister een 
haalbaarheidsstudie voor een mobiele dodingseenheid heeft besteld.”

1. Wat is de stand van zaken van de haalbaarheidsstudie voor een mobiele 
dodingseenheid? Is de studie al afgerond? Zo ja, wat zijn de resultaten? Heeft er 
over de resultaten al overleg plaatsgevonden met minister van Omgeving Zuhal 
Demir? Zo ja, wat was het resultaat van dat overleg? 

2. Als de haalbaarheidsstudie nog niet is afgerond, wanneer verwacht de minister dan 
dat de studie zal afgerond zijn? Plant de minister een overleg met minister van 
Omgeving Zuhal Demir over de resultaten van de studie? 
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De haalbaarheidsstudie voor een mobiele dodingsunit werd nog niet definitief afgerond. 
We verwachten op korte termijn het definitief rapport te mogen ontvangen. 


